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Pokud budu zvolen, chci se kromě běžné činnosti zabývat následujícími body:

● Výuka fyziky až na posledním místě.

Současným stavem výuky fyziky na FEL dáváme okolnímu světu najevo, že se 
technické vědy dají studovat bez znalosti základních přírodních zákonů. Něco 
takového  bychom neměli ani naznačovat! Bohužel poslední velkou úpravou  
studijních programů jsme více než naznačili.

● Profily studentů.

Namísto stylu  „Mějme  x vyučovacích hodin a naplňme je nějakým obsahem.“  si řekněme, co má  
student umět, a pak hledejme cestu, jak jej to nejlépe naučit. Za vhodný postup nepovažuji snižování 
kontaktních hodin a odstraňování „duplicit“ ve výuce.

● Rozdělování peněz.

Existují ekonomické rozbory, z nichž vychází, že vyučující se z peněz na výuku nemohou uživit.  
Jsou transparentní? Jak je to s rozdělováním výukových peněz na fakultě?

● GPL software.
Proč kupovat něco, co se nabízí zadarmo? Že k tomu není podpora? A znáte větu: “It's not a bug, it's a 
feature.”?
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